
 

 

Referat styremøte nr. 8/2013, Vestenfjeldske Travforbund 
 

Sted:  Bergen Travpark 

Dato: 23.09.2013 

Møtet ble satt klokken 17:00 

 

Til stede:   

Styremedlemmer: 

John Blindheim, Bjørn Vethe, Kato Bruland, Leif Hauge, Bente Hvidsten 

Varamedlemmer: 

Knut Erik Leknes 

 

Forbundssekretær Jan Gjennestad 

 

Ikke til stede: 

Varamedlem Trygve K.Håvardstun 

 

Kopi til: Det Norske Travselskap – Lagsformennene i VTF – Bergen Travpark 

 

 

 

SAK 1: Godkjenning av innkalling samt referat styremøte nr. 7 

Innkalling og referat godkjent, førstnevnte med endring av saksliste da pkt. 1 var utelatt. 

 

 

SAK 2: Økonomisk status 

Forbundssekretær orienterte om forbundets økonomiske status. Det har vært en del skjær i sjøen i 

forbindelse med overdragelse av kontofullmakter til Bergen Travpark. Per dags dato har BT tilgang til 

forbundets konti, men kan ikke få ut historikk fra januar til juni og følgelig heller ikke noe regnskap. 

Denne saken er under utbedring gjennom dialog med forrige forbundssekretær og det vil bli sendt ut 

regnskap så fort dette lar seg gjøre. 

Forbundets driftskonto indikerer et hyggelig overskudd, men her tas det forbehold om at diverse 

tilskudd ikke er overført dit de skal, blant annet er neppe ponnitilskuddet overført denne konto. 

Forbundssekretær henger på saken. 

Det er ønskelig at forbundet fra og med 2014 også har et budsjett å styre etter, forbundssekretær 

besørger at dette blir utarbeidet. 

 

 

 

  



 

 

SAK 3: Høstkonferanse lokalt 2013 

VTF er teknisk arrangør av årets høstkonferanse for Agder Travforbund, Rogaland Travforbund og 

Vestenfjeldske Travforbund. Konferansen finner sted 12.-13. oktober. 

Tema for konferansen blir fremtidens travsport og er ment som en innledende debatt i forhold til 

DNTs neste strategiplan som skal utarbeides i løpet av 2014. Hovedtemaer blir 

 Fremtidens inntekter og organisering 

 Fremtidens travhest 

 Fremtidens travbaner 

 Fremtidens travlag 

 Fremtidens aktive – rekruttering 

 

Dette må sendes ut til de øvrige forbund så de kan komme med innspill og gode kandidater til å 

holde innlegg foruten de VTF inviterer.  

Etter lørdagens konferanse blir det felles middag under kjøringen på Bergen Travpark med 

påfølgende after-trot i Elliot’n. Knut Erik Leknes holder dialog med administrasjonen med tanke på å 

kunne vise gamle løp under arrangementet som for øvrig blir åpent også for ikke-deltakende 

travvenner. 

Det må tillages et hefte med informasjon om temaene samt evalueringsskjema til selve konferansen, 

dette holder forbundssekretær tråden i. 

 

 

SAK 4: Høstkonferanse sentralt 

Det er sendt ut innbydelse til samtlige travlag om deltakelse på konferansen, VTF blir representert 

med leder, nestleder og forbundssekretær.  

Konferansen er lagt til siste helg i oktober og kolliderer dermed med «Til Start»-samlingen på Bergen 

Travpark lørdag 26. oktober, dette prosjektet prioriteres fra VTFs side fremfor høstkonferansen og 

det er ikke aktuelt å flytte denne siden datoen allerede er publisert.  VTF stiller spørsmålstegn ved 

om det er en fornuftig bruk av fellesskapets midler å arrangere denne konferansen når 

hovedformålet er å orientere om status quo og økonomi, men overlater til hvert enkelt travlag å 

vurdere om de ønsker å stille på dette. 

 

 

SAK 5: Innstilling til nytt styre i VTF Ponni- og Rekruttutvalg 

Det har kommet innstilling til nye styremedlemmer i ponni- og rekruttutvalget – VTF bifaller 

innstillingen og innvilger også utvalget muligheten til å utvide med ytterligere èn 

ungdomsrepresentant om de finner dette formålstjenlig. 

 

 

SAK 6: Søknad om støtte til Bergen Ponnifestival 

Det har kommet inn søknad fra VTF Ponni- og Rekruttutvalg om økonomisk bistand til 

gjennomføringen av Bergen Ponnifestival som i år finner sted 12. oktober. VTF har tradisjonelt støttet 

dette arrangementet og innvilger også i år 5 000 kr til formålet. 

 

 



 

 

SAK 7: Søknad om DU-midler, Askøy Trav- og Hestesportslag 

Askøy Trav- og Hestesportslag fikk for 2013 innvilget 80 000 i tilskudd til utvidelse av sin 

treningsanlegg. Dette arbeidet er godt over halvveis og laget ønsker nå å få utbetalt deler av 

tilskuddet akonto. DU-representant og forbundssekretær har vært på befaring av området og fått se 

at arbeidet med ny rettstrekk i løypen er godt i gang og vil bli ferdigstilt – styret stiller seg bak lagets 

ønske om utbetaling av tilskuddet. 

 

 

SAK 8: Rutineløp Bergen Travpark 

Det har vært et ønske fra lagene at rutineløp på kveldstid gjenopptas på Bergen Travpark, dette blir 

gjennomført fra og med mandag 30. september. Løpene starter kl. 18:30. I første omgang vil det 

kjøres rutineløp annenhver mandag, det vil fortløpende bli evaluert om det er behov for hyppigere 

eller sjeldnere avvikling. Travparken er også anmodet om å komme med et estimat for kostnadsnivå 

ved å arrangere rutineløp på lørdager, i første omgang èn gang i måneden i forbindelse med 

forbundets unghesttrening den siste lørdagen i måneden. 

 

 

SAK 9: Diverse info 

 Det ble avholdt lokalkjøring på Bergen Travpark 22. september i regi B.O.T. og Nordhordland 

Tråvlag – denne kjøringen ble en stor suksess og arrangørene berømmes for sitt arbeid. 

 Det blir lokalkjøring på Mo søndag 20. oktober 

 Terminlisten for 2014 er offentliggjort, og VTF tar til etterretning at den vedtatte sjette 

rikstotokjøringen på Bergen Travpark er fjernet fra terminlisten. August måned er skrøpelig 

med kun en V75-kjøring og en vanlig torsdag – det er ønskelig at premiekjøringen på Mo 

legges til denne måneden og at det i tillegg arrangeres en lokalkjøring for å opprettholde en 

viss aktivitet i regionen. 

 Denne høsten kobles sportssystemet og medlemsregisteret – det er en kritisk faktor at 

medlemsregisteret er ajourført innen denne koblingen gjøres da info i medlemsregisteret 

overstyrer info i sportssystemet. 

 

 

SAK 10: Vedtaksoppfølging 

- Det er vedtatt innkjøp av nedtellingsklokke til hesteplass, administrasjonen på travparken er 

tildelt oppgaven med å bestille og montere denne. Forbundssekretær følger opp fremdriften 

i denne saken. Vedtak under arbeid. 

- Innstilling i Prosjekt Banedrift er tatt med til landsråd og blitt vedtatt der. Vedtak utført. 

- Hardanger Tråvlag har avholdt sin ekstraordinære generalforsamling og valgt nytt styre frem 

til årsmøte i januar. Vedtak utført. 

- Kursing av tillitsvalgte. Forbundssekretær holder tråden i denne saken og jobber videre med 

å utarbeide et opplegg til neste runde årsmøter. Vedtak under arbeid. 

- Publisering av referater på hjemmesiden er utført. Vedtak utført. 

- Ungdomsrepresentasjon. VTF sender representant til ungdomssamlingen på Sørlandet og 

oppfordrer samtlige av sine travlag til å støtte de medlemmer som ønsker å reise på denne. 

Videre fremdrift i ungdomsrepresentasjon i forbund og lag følges opp deretter. Vedtak under 

arbeid. 



 

 

- Oppdatering av lagsinfo. Det er sendt ut forespørsel til samtlige lag om oppdatering av 

styresammensetning i medlemsregisteret, lagene oppdateres fortløpende etter hvert som de 

melder inn. Vedtak under arbeid. 

 

 

 

Møtet ble hevet kl. 18:00 

 

 

 

Jan Gjennestad 

Referent 

 

 

 

 

 

_____________   _______________   ______________ 

John Blindheim         Bjørn Vethe      Bente Hvidsten 

 

 

 

_____________   _______________   ______________ 

     Leif Hauge    Kato Magne Bruland   Knut Erik Leknes 

 

 

 

 


